
Roveňský poločas se zeptal  za Vás: Marka Schmeisera (nar. 1996) 
 

 
                         Foto:   Marek Schmeiser po finálovém turnaji U-18 v roce 2013   

 

  V dnešním příspěvku Roveňský poločas připravil  malý rozhovor s Markem  Schmeiserem 

(nar. 1996), který je stále kmenovým hráčem TJ Sokol Roveň a v minulém roce hájil barvy 

týmu SK Holice  a zároveň  hrál  futsal za juniorský tým Torfu Pardubice.  Webové stránky 

týmu Sk Holice příliš informací neposkytují, Torf  v kategorii dospělých nepřihlásil první 

ligu, proto pár otázek přímo pro Máru.   

 

   Marku, skončil fotbalový podzim. Můžeš stručně zhodnotit  své podzimní  působení 

v mužstvu SK Holice?  

Tak půl na půl. Super zápasy jsem měl v dorostu a béčku. Podzim v áčku nestál za nic. 

 

Budeš v Holicích pokračovat i dále? Co se ti v Holicích líbilo, co ne?  

V Holicích pokračovat určitě nebudu. Od ledna trénuju v MFK Chrudim, jako třetí brankář 

áčka, s tím že budu chytat za béčko KP a za céčko I.A třídu mužů. Co se mě líbilo snad ani 

nevím a nelíbilo, toho bylo daleko víc. 

 

Je v tomto klubu  něco nového? 

V Holicích je změn hodně, ať koncem pana Tošovského v čele vedení, příchod nového 

trenéra Kyrala a dalších mnoha hráčů z Hradecka. 

 

Nelituješ toho, že jsi nezůstal do konce dorosteneckého věku v ligovém týmu FK 

Pardubice?  

Nelituju, dorost nepodává nijak dobré výkony, hrají o záchranu. A hlavně, musel bych tam na 

přestup, což jsem nechtěl. 

 

Co Ti dalo pro další fotbalový vývoj hostování v Holicích? 

Tady platí pořekadlo, že co tě nezabije, to tě posílí. Tam jsem poznal, co znamená, když 

spoluhráči pustí zápas, naprosto nefungující vztahy v kabině, jaké to je, když vás v divizi řeže 

rozhodčí… Ale ničeho nelituji, protože jsem si v šestnácti zachytal za muže divizi i KP. 



 

Pomalu končí první měsíc zimního přípravného období. Jak příprava vypadá, kdo jí 

vede, čím se liší třeba od té v Holicích?   

Příprava v Chrudimi je proti Holicím jako noc a den. Vedou jí trenér áčka pan Jirousek a 

béčka pan Teplý. Největší rozdíl je v nasazení hráčů, kteří trénink odjezdí od první do 

poslední minuty. Nejde vypustit jedinou střelu, jediné cvičení a to vše jen na hřišti s míčem. 

V Holicích k dobré přípravě hodně chybí umělka. 

 

Takže, jaké fotbalové cíle máš pro jaro 2014?  

Asi se dostat alespoň na lavičku áčka a přičuchnout k ČFL, chytat KP. 

 

Chytáš  jak ve fotbale, tak ve futsale.  Co bys řekl ke svému působení  ve futsale? 

Tak tady mám před sebou třetí Final four v řadě, tentokrát v dresu Era Packu Chrudim, kde 

jsem na hostování z Torfu. Hraje se 8.2. v Edenu. Už mám doma stříbro a bronz, tak snad 

sbírku doplním komplet. Tady musím zmínit, že jsme první tři zápasy v sezoně prohráli, což 

byl neskutečnej šok. Pak vedení přivedlo šest hráčů z dorostu Hradce a my vyhráli zbylých 

jedenáct zápasů a postoupili. 

 

Máš nějaké gólmanské vzory, jak fotbalové, tak futsalové? 

Tak vyloženě fotbalový vzor nemám, ale jedním z oblíbenců je třeba Manuel Neuer 

z Bayernu Mnichov. A ohledně futsalových brankařů, tak to je stejné, jako u těch fotbalových 

vzorů, ale samozřejmě se snažím co nejvíce pochytit od brankařů A týmu Era Packu, protože 

ti jsou výborní. 

 

Který trenér Tě vede ve futsale? 

Jsou to Jaroslav Bartůšek, trenér i v áčku  a Jiří Kašpar bývalý ligový i reprezentační brankář 

futsalu. 

 

Pokud se nepletu, máš již i nějakou přítelkyni. A co škola ? Jak vše stíháš? 

Ano přítelkyni mám. Jsme spolu už přes 2 roky a nestěžuju si :D  

Ve škole jsem třetím rokem, tudíž mě čekají závěrečné zkoušky a poté 2 roky nástavby. 

A jak to stíhám? Těžko. Pětkrát týdně fotbal, dvakrát týdně přítelkyně a po večerech trochu 

toho učení. 

 

Prozraď taky něco na tátu. Jak se mu daří s píšťalkou ve fotbale i futsale ? Jaké 

zajímavé zápasy v poslední době pískal ? 

Pískání v lize futsalu ukončil z časových důvodů, ve fotbale jede to svoje blues. Tam dostal 

důvěru pískat utkání o první místo v KP Choceň-Česká Třebová. Byl rád za důvěru a zápas 

zvládnul v pohodě. 

    

Závěrem bych chtěl popřát roveňským fanouškům hodně zdraví v novém roce a fotbalistům 

když ne I.B třídu, tak udržení okresního přeboru. 

 

 

Díky za odpovědi. Ať  se  daří ! 

 

Připravil 26.1.2014 J.Pýcha 


